
 
 
 
 
 
    
Referat Rotary peis-møte i  Program-komiteen 25/2-202 Langgata 47. 
 
Tilstede var: Einar Røyneberg , Jan Sollid , Hans Anders Rygh, Tobias Brotkorb , Alv Smith Johansen  og 
Beathe Nymoen. 
Ikke tilstede var: Marit Foss , Arvid Lian , Otto Lagarhus,Ulf Gran og Amund Rudlang 
 
1.  Møte startet med progammet for 1 halvår 2022. Det nye opplegget med at hver komite har ansvar for hver sin 
måned fungerer bra. Det ble påpekt at de nye som ikke har hatt ego-foredrag bør gjennomføre dette i løpet av 
våren. Komiteene bør derfor sørge for at sine egne nye medlemmer får gjennomført dette. 
 
2.Videre var vi enige om at møtene fremover bør være fysiske og gjerne med overføring på Teams dersom det 
lar seg gjøre. 
Vedr nye medlemmer var det ingen forslag fra vår komite. 
 
 
   
  
 
Referent: Einar Røyneberg 
 
 
   


